
 

SDRUŽENÍ MÍSTNÍCH SAMOSPRÁV ČR 

Nábřeží 599, 760 01 Zlín – Prštné, IČ: 75130165 

telefon: +420 577 688 103, +420 604 345 806 
e-mail: info@smscr.cz, web: www.smscr.cz     

Zápis z Krajského předsednictva SMS ČR 
v Olomouckém kraji, 15. října 2018 

RO SZIF, Blanická 1, Olomouc 
 

 

Program  

1) Úvod, určení termínu příštího předsednictva 

2) Kontrola zápisu 

3) Informace z orgánů SMS o aktivitách, projektech a službách 

4) Naplánování setkání předsedů (zástupců) DSO a MAS Olomouckého kraje 
k odpadům 

5) Plán aktivit CSV na rok 2019 

6) Různé 

 
 
1. Úvod, určení termínu příštího předsednictva  

Tomáš Šulák uvítal přítomné. Termín příštího zasedání bude stanoven v mailové 
komunikaci. 

 

2. Kontrola zápisu 

Proběhl krajský sněm SMS v Příkazech u Olomouce. Účast byla průměrná.  

 

Pan Šulák sdělil, že v mezidobí se neúčastnil za SMS nějakého jednání. 

 

Tomáš Chmela řekl, že se očekává vydání zákona o odpadech. Před připomínkováním 
se sejde pracovní skupina k životnímu prostředí. 

 

3. Informace z orgánů SMS o aktivitách, projektech a službách 

Tomáš Chmela sdělil, že proběhlo jednání s nejvyšším státním zástupcem k trestí 
odpovědnosti zastupitelů. Měly by proběhnout semináře na toto téma. Také by se mělo 
otevřít téma trestní odpovědnosti podavatelů oznámeních. 

 

Dále probíhá celostátní sbírka na obec Prameny, zatím se vybralo 2 miliony korun. Není 
jasné, jakým způsobem bude situace v obci Prameny pokračovat. Sbírka měla být 
ukončena do konce roku, ale vzhledem k proběhlým volbám do zastupitelstev obcí 
bude zřejmě prodloužena. 
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Podařilo se odvrátit reformu matrik, je odsunuta o jeden rok. Dále se dávaly připomínky 
ke zpoplatnění určitých úseků silnic, SMO nedalo připomínky, ale přesto teď s Asociací 
krajů uzavřelo SMO memorandum o této problematice. 

 

V rámci jednání územních partnerů se řeší role MAS a krajů, bylo by možné, aby kraje 
dozorovaly strategie MAS, což může být riziko. Při jednání NSK vzešel návrh, který 
upravuje do budoucna počet operačních programů, mělo by jich být méně. 

 

Připravuje se další etapa zásobníků reflexních prvků. Další jednání bylo o Energii pod 
kontrolou a Energií pro, pokud by byl zájem, SMS by navrhlo postupovat v soudním 
sporu společně více obcím. 

 

Tomáš Pavelka informoval, že projekt GDPR běží bez problémů, obce a školy 
komunikují v případě problémů a připravují se kontrolní dny. Systém AGIS se rozvíjí, 
po Novém roce by měl bezproblémově fungovat. 

 

4. Naplánování setkání předsedů (zástupců) DSO a MAS Olomouckého 
kraje k odpadům 

Na jednání zastupitelstva OK 17. 9. bylo schváleno založení krajské odpadové akciové 
společnosti. SMS bude iniciovat v kraji jednání DSO a MAS k problematice, jehož 
výstupem by mělo být sepsané stanovisko. 

 

5. Plán aktivit CSV na rok 2019 

Tomáš Šulák řekl, že zaslal návrh do plánu aktivit na seminář na téma Smart villages. 

 

6. Různé 

V bodě různé nikdo nevystoupil. 
 
Tomáš Šulák ukončil zasedání. 
 

Dne 15. 10. 2018 
 

Zapsal: Tomáš Pavelka                  ……………………………… 
 
Ověřil: Tomáš Šulák 

                                 ………………….............  


